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Abstract (en)
[origin: US4589258A] In a wet-steam turbine plant, which comprises a high-pressure turbine (1), at least one low-pressure turbine (3), and a
generator (4), and in which a high-velocity water separator (6) is provided in the connecting line (2) between the high-pressure turbine (1) and the
low-pressure turbine (3), a reheater (7), of space-saving design, is located downstream of the water separator (6), between the lower and upper
cross-connecting lines (2). The reheater (7) is connected in a manner such that the heating steam is admitted to it in cross-flow, and possesses a
flow cross-section which approximates to that of the connecting line (2), so that it is a portion thereof.

Abstract (de)
In einer aus einer Hochdruck- (1) mindestens einer Niederdruckturbine (3) und einem Generator (4) bestehenden Sattdampfturbinenanlage, in
welcher zwischen der Hochdruck- (1) und der Niederdruckturbine (3) in der Verbindungsleitung (2) ein Hochgeschwindigkeits-Wasserabscheider
(6) vorgesehen ist, ist stromabwärts desselben zwischen die Unterström- und Überströmverbindungsleitung (2) ein Zwischenüberhitzer (7) mit
geringem Platzbedarf angeordnet. Der Zwischenüberhitzer (7) ist im Kreuzstrom vom Heizdampf geschaltet und weist annähernd denselben
Durchflussquerschnitt auf wie die Verbindungsleitung (2), so daß er ein Teil derselben ist.
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